
        

 

 

 

BÅTSFJORD SPORTSKLUBB   
           07.05.13 

 

Protokoll fra hovedstyremøtet tirsdag 9. april kl 17.30 på kantina på idrettshallen. 

 

Tilstede: Jarle Nilsen, Unn Berit Digernes, Runar Mikalsen, Anne Grethe Strandheim, Ståle 

Olsen, May Bente Eriksen. 

 

Meldt forfall: Ann Kristin Jacobsen, Bjørn Aarnes. 

 

 

SAKSLISTE 

 

SAK 13/13:  GODKJENNING AV PROTOKOLL 

SAK 14/13:  SAKER TIL ORIENTERING 

SAK 15/13:  STATUS 17. MAI 

SAK 16/13: STATUS MESSA 

SAK 17/13:  PERMISJONSPROBLEMATIKK VED ARRANGEMENT 

SAK 18/13: MANGLENDE SKILTING 

SAK 19/13 KOMPETANSEPLAN 

SAK 20/13: OPPSTART BARNEIDRETTSSKOLE 

SAK 21/13: TYVERI PÅ FRA IDRETTSHALLEN 

   

  

 

 

  

   

 

 

 

Hilsen 

 

 

May Bente Eriksen      

Leder        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SAKSUTREDNINGER/VEDTAK: 

 

 

SAK 13/13:  GODKJENNING AV PROTOKOLL 

 

Protokoll fra møtet 09.04.13. er sendt ut på mail til alle 

styremedlemmer og lagt ut på nettsiden vår. 

 

 

VEDTAK: Protokollen godkjennes. 

 

 

SAK 14/13:  SAKER TIL ORIENTERING 

 

a) Badmintongruppa arrangerte Barentskampen og Båtsfjord Open 

26.-28. april med stor deltakelse.   

 

b) Svømmegruppa avholdt sitt første svømmestevne noensinne 2. mai, 

med både aktive og bedriftslag. Stevnet kalles Barents Svømmecup. 

 

c) Skiskytterforbundet avholdt startkveld med skigruppa 2. mai. Det 

var 18 deltakere og de kom fram til mange gode tiltak. 

 

d) Fotballgruppa stiller 3 lag i seriespill i år. A-lag, smågutter og 

småjenter. I tillegg skal småguttene delta på Norway cup. 

 

e) Det 34. Ordofjellrennet ble arrangert med 78 deltakere 27. april. 

 

f) Badminton avslutter sesongen med en aktiv helg i Saariselka for 

foreldre og aktive. 

 

g) Vi har i samarbeid med 4H invitert til ryddedugnad mandag 13. mai 

for å få ryddet gatene før 17. mai. Fotballgruppa holder Gropa åpen 

etterpå. 

 

 

VEDTAK: Orienteringene tas til etterretning. 

 

 

 

SAK 15/13:  STATUS 17. MAI  

 

Komiteen orienterer om status for 17. mai-arrangementet. 

 

 

VEDTAK: Arrangementet er i rute og orienteringen tas til etterretning.  

Bsk sender et brev til kommunen hvor vi ber om at det kjøpes inn flere 

småflagg til å sette ut langs togruta. 

 

 



 

SAK 16/13: STATUS MESSA 

 

May Bente orienterer om status for messa.  

 

VEDTAK: Arrangementet er i rute og orienteringen tas til etterretning. 

 

   

 

SAK 17/13:   PERMISJONSPROBLEMATIKK VED ARRANGEMENT 

 

 Tove Laila Ingebrigtsen søkte om permisjon med lønn i forbindelse 

med Barentskampen som ble avholdt i Båtsfjord fredag 27. april. 

Arrangementet startet kl 7.30 på morgenen og alle som var med og 

arrangerte måtte ta en dag fri fra jobb. 

 

 Ansatte i Båtsfjord kommune får permisjon med lønn for å delta på eller 

være reiseleder ved store idrettsarrangement. Dette gjelder kun når man 

reiser bort, og ikke når man er arrangør. Dette virker noe urimelig, store 

arrangement er viktig for både klubben og lokalsamfunnet. 

 

  

 

VEDTAK:  BSK skriver et brev til kommunen hvor vi oppfordrer de til å endre sitt 

permisjonsreglement, slik at sentrale personer kan få permisjon med 

lønn ved større lokale arrangement. 

 

 

 

SAK 18/13: MANGLENDE SKILTING 

 

 Hver gang vi har arrangementer og får besøk av klubber utenfra får vi 

kommentarer på manglende skilting i Båtsfjord. Det er vanskelig å 

finne idrettsanlegg, skoler o.l. og medfører ofte ekstra arbeid og 

frustrasjon. 

 

 

 

VEDTAK: BSK skriver et brev til kommunen og oppfordrer de til å skilte;  

 Til idrettshallen 

 Til Nordskogen skole  

 Til Båtsfjord skole 

 Til helsesenteret 

 Til Skansen 

 

 

 

 

 

 



SAK 19/13: KOMPETANSEPLAN 
 

BSK har sendt en søknad til fylkeskommunen om midler til styrking av 

idrettstilbud for barn og unge, utarbeiding av en kompetanseplan samt 

midler til gjennomføring av kursene som man kommer fram til i planen. 

 

Arbeidet med kompetanseplanen vil starte på trener- og ledermøtet på 

Båtsfjord Brygge tirsdag 21. mai kl 18.00. 

 

 

VEDTAK: Blir søknaden innvilget vil alle trenere, leder o.a medlemmer i BSK få 

tilbud om deltakelse på ulike typer kurs. 

 

 

SAK 20/13: OPPSTART BARNEIDRETTSSKOLE 

 

Alle undergruppene er enig i at vi skal starte opp med en 

barneidrettsskole. Nå gjenstår det å finne 2 ansvarlige slik at vi kan 

starte opp i høst. 

 

 

VEDTAK: Barneidrettsskolen skal starte opp til høsten. Vi annonserer etter 2 til å 

være ansvarlig. Prosjektet presenteres ved fellesmøtet 21. mai. 

 

 

 

SAK 21/13: TYVERI PÅ FRA IDRETTSHALLEN 

 

Vi har den siste mnd oppdaget flere tyverier fra kantina på idretthallen. 

Både skigruppa og badminton har mistet mindre ting som nye klær, 

flotte gaver og tomgodts. 

 

Det er vanskelig å finne ut hvem som stjeler. Men kommunen legger nå 

om låssystemet slik at vi kan se hvem som har låst seg inn ytterdørene 

og til hvilke tidspunkter. 

 

Vi må være påpasselig med utlån av nøkler, og sørge for at utstyr vi er 

redd for låses ordentlig inn på lager, garderobe 4 eller kontoret. Tyveri 

går utover oss alle, og koster penger når vi må kjøpe nytt. 

 

 

VEDTAK: Undergruppene bes ta opp disse tyveriene med sine medlemmer og 

gjøre oppmerksom på at mesteparten av ting og løst utstyr i 

idrettshallen tilhører BSK.  


